

## Styremøte nr. 3 - 2025



### Norges Orienteringsforbund

**Dato:** Tirsdag 8. april 2025, kl. 17:00-20:00

**Sted:** Teams

### Protokoll

Til stede:

Leif Størmer (LS)

president

Rune Christiansen (RC)

visepresident

Birgitte N Husebye (BNH)

styremedlem

Tone Wigemyr Snerthammer (TWS)

styremedlem

Sigrid Vehus Skjerve (SVS)

styremedlem

Bjørn Haavengen (BH)

styremedlem

Mathias Benjaminsen (MB)

varamedlem

Øvrige:

Øystein Hildeskor (ØH)

generalsekretær

Stein Blomseth (SB)

assisterende generalsekretær

### Sak 25/2025 Godkjenning av innkalling og saksliste

#### Vedtak

Forbundsstyret vedtar å godkjenne innkalling og saksliste.

### Sak 26/2025 Godkjenning og signering av protokoll

Protokoll fra de to forrige styremøter er tidligere utsendt.

#### Vedtak

Forbundsstyret vedtar å godkjenne protokoller fra styremøte nr. 1 og 2 – 2025.

## Sak 27/2025 Seedingsforskrift

Saken ble presentert av SB.

### Bakgrunn

Vedlagt er forslag til nytt seedingsforskrift som stort sett baserer seg på eksisterende «Retningslinjer Norgescup»

Punkt 10 blir ifølge Jan Arild Johnsen i liten grad praktisert og bør vurderes strøket. Dette må styret ta stilling til. Det må også tas stilling til når forskriften implementeres. Vi har allerede publisert regler for inneværende sesong. Dersom styret ønsker å publisere forskriften allerede nå, er det mulig, men vi må da ta ut de aktuelle punktene i publiserte regler for Norgescup sr/jr og henvise til ny forskrift.

I forbindelse med at seedingsforskriften implementeres må vi endre Regler for NM og Hovedløp, slik at det vises til den nye forskriften i de avsnittene som handler om seeding.

### Vedtak

Forbundsstyret vedtar det fremlagte forslaget til nytt seedingsreglement med de justeringer som fremkom i styremøtet.

Forskriften implementeres med virkning fra 1 mai. Det betyr at administrasjonen før 1 mai må sørge for å oppdatere både retningslinjer for Norgescup og Regler for NM og Hovedløp slik at de viser til Forskrift for seeding.

## Sak 28/2025 Silvas ærespris

Saken ble presentert av ØH.

### Bakgrunn

Silvas Ærespris har ble innstiftet i 1984. Prisen skal deles ut til en leder, utøver eller administrator som har bidratt til å utvikle o-idretten på en fortjenestefull måte i Norge.

I fjor ble prisen delt ut på forbundstinget til Astrid Waaler Kaas.

### Vedtak

Forbundsstyret vedtok hvilken person som skal motta prisen for 2024. Prisen skal deles ut av presidenten på NM sprint i mai.

## Sak 29/2025 Representasjon

Saken ble presentert av ØH.

### Bakgrunn

NOFs styre har tradisjonelt vært representert under nasjonale mesterskap og andre større arrangementer. Det kan vurderes om det er nødvendig med styrets deltagelse i noen av de internasjonale arrangementene.

### Vedtak

Forbundsstyret vedtar følgende fordeling av representasjonsoppgaver:

| Dato       | Arrangement, sted              | NOF-representant   |
|------------|--------------------------------|--------------------|
| 9.-11.mai  | NM sprint, Oslo                | LS                 |
| 19.-22.jun | Worldcup 1, Sverige            | Avklares m LL-sjef |
| 20.-22.jun | O-festivalen, Geilo            | RC                 |
| 7.-12.jul  | VM skog, Finland               | Avklares m LL-sjef |
| 2.-3.aug   | Hovedløpet, Sandefjord         | SVS                |
| 27.-31.aug | EM sprint – Worldcup 2, Belgia | Avklares m LL-sjef |
| 4.-7.sep   | NM-uka, Lygna                  | LS/RC              |
| 19.-21.sep | O-idol + NM jr. stafett, Ås    | BNH / TW           |
| 26.-28.sep | Worldcup finale, Sveits        | Avklares m LL-sjef |
| 4.okt      | NM Preo og NM Tempo, Modum     | BNH / BH (?)       |

I tillegg skal NOF stille representanter på følgende arrangementer:

| Dato              | Arrangement, sted         | NOF-representant        |
|-------------------|---------------------------|-------------------------|
| 15. mai           | Årsmøte Norsk friluftsliv | Leif og Øystein         |
| 23. mai - 25. mai | NIFs idrettsting          | Leif, Sigrid og Øystein |

## Sak 30/2025 Strategiprosessen

Saken ble presentert av LS.

### Bakgrunn

På forbundstinget 2026 skal det vedtas en ny strategiplan og arbeidet med strategien bør snart komme i gang. LS presenterte et forslag på prosess frem mot en strategiplan mtp utarbeidelse og forankring.

### Foreløpig forslag til prosess for arbeid med strategien

1. Evaluering av hvordan strategien har fungert som en rettesnor i arbeidet i forbund, krets og klubb samt måloppnåelse og hvor vi står.
  - a. Periode: mai/juni
  - b. Forum: Kretslederne

2. Oppsummering i styret i juni-møtet, og vedtak på forslag til struktur og detaljnivå for slik at strategien blir et enkelt og tydelig dokument som blir brukt i praksis.
3. Arbeidsmøter for å definere målsettinger og tiltak innen de forskjellige innsatsområdene.
  - a. Periode: august
  - b. Arbeidsgrupper i henhold til styrets vedtak i juni. Foreløpig forslag er:
    - i. Barn og unge
    - ii. Arrangementsutvalget
    - iii. Tur-o utvalget
    - iv. Kartutvalget
    - v. Toppidrettsutvalget

Relevante bærekraftsmål innarbeides i de forskjellige innsatsområdene.

4. Presentasjon fra de forskjellige arbeidsgruppene for kretslederne i løpet av september, og fortrinnsvis før kretser har sitt klubbledermøte slik at strategien kan være en sak her.
5. Strategidiskusjon på eller i forbindelse med kretsledermøtet.  
Er det mulig å utvide kretsledermøtet til både fredag og lørdag?
6. Styret og administrasjonen forfatter et utkast til strategidokument
7. Gjennomgang av strategidokument med kretslederne i januar

Styret var enige i at det er et godt utgangspunkt/forslag til prosess.

Det kom i diskusjonen innspill om evaluering/statusrapport for eksisterende strategi, om generell forenkling av strategiens struktur, om forankring i NIFs strategi, og om involvering av kretser/klubber.

### **Vedtak**

Styret vedtar forslaget til strategiprosess med de justeringer som fremkom på møtet.

## **Sak 31/2025 EMIT og anbefalinger fra forbundet**

Saken ble presentert av BH.

Oppfølgingssak fra styremøte nr. 1, februar 2025

### **Bakgrunn**

Teknisk komite har videreformidlet følgende status fra EMIT:

- De fleste klubbene i Norge har i dag Emit EKT og løperne har EKT brikke. Dette utstyret må klubbene kunne bruke så lenge utstyret er funksjonelt.
- Touch-free poster brukes i sprint

- Touch-free poster brukes i ski-o
- Flere klubber har de siste årene investert i Touch-free poster
- Touch-free postenheter er blitt mindre og fått økt levetid (oppladbar batteriløsning) de siste årene
- Touch-free postenheter har ingen løsning for back up (men løperen kan ha to emiTag)
- emiTag brukes til tidtaking på NC og NM
- emiTag brukes i andre idretter som langrenn og skiskyting. Det finnes endel utstyr som dermed lånes på tvers av klubber.

Siden forrige styremøte har NOF inngått en ny samarbeidsavtale med Emit.

Styret må nå ta stilling til om NOF skal komme med en anbefaling til våre klubber om valg av postenheter og brikke/tag. Et eventuelt vedtak bør blant annet si noe om en overgangsperiode og hvordan vi skal ivareta et bærekraftperspektiv.

### **Vedtak**

Styret ønsker at Norsk Orientering på sikt bruker kun ett stemplingssystem, og mener at EMIT Touch-Free er best egnet som fremtidens system.

Styret ber administrasjonen informere våre klubber og kretser om at de fra nå av bør fokusere på Touch-Free ved innkjøp av stemplingssystem.

Siden mange klubber har ganske nytt EKT-utstyr med lang varighet/holdbarhet, vil EKT fortsatt være gyldig stemplingssystem i våre konkurranser i ca 8 år. Krav om Touch-Free vil komme noe tidligere for hovedarrangementer enn for øvrige konkurranser.

I NOFs avtale med EMIT er det formulert at NOF skal være en samarbeidspartner når det gjelder videreutvikling. Ett av NOFs ønsker i den sammenheng vil være lenger holdbarhet og/eller mulighet for batteribytte i emiTags, noe som vil være positivt både for miljømessig og økonomisk bærekraft.

## **Sak 32/2025 Internasjonal arbeidsgruppe**

Saken ble presentert av RC.

### **Bakgrunn**

På forrige styremøte hadde vi følgende vedtak:

Styret vedtar å opprette en arbeidsgruppe for å utarbeide søknader om internasjonale arrangement som VM, EM eller verdenscup, og for videreutvikling av det nasjonale løpet, O-festivalen.

Arbeidsgruppa vil organisatorisk høre til under Arrangementsutvalget.

I første omgang opprettes en oppstartgruppe bestående av JAJ, ØH, SB og RC.

Oppstartgruppa bes inne neste styremøte å etablere og bemanne en arbeidsgruppe bestående av aktuelle kvinner og menn som kan bidra med kompetanse i arbeidet.

Eventuelle endringer til mandat bes presentert på styremøtet i mai.

Det avsettes kr 200.000 til arbeidsgruppa i 2025. Midlene hentes fra budsjettposten «styrets strategiske midler».

Gruppen har hatt sitt første møte og redegjorde på styremøtet for hvordan gruppen ser for seg videre arbeid.

Det vil bli utlyst en 30% stilling knyttet til utvikling av arrangement.

## **Sak 33/2025 Orienteringssaker**

- **NOF 80 år i 2025**  
Styret hadde innspill til mulige markeringer av jubileumet.
  - markering på O-festivalen?
  - utfordre klubbene til å lage TikTok/SoMe-post med gratulasjon eller feiring
  - egen 80-års uke etter modell fra WOW?
  - jubileumsløp oktober – rogaining 80 poster
  - TurO-opplegg med 80 poster?
- **Erfaringer fra kretsting –**  
Styremedlemmer som har deltatt på kretsting i vinter/vår avla korte rapporter. Generelt kunne de fortelle om god stemning og gode diskusjoner. Flere av styremedlemmene påpekte imidlertid at mengden formalia som skal på plass i løpet av et Kretsting gjør at tiden til gode diskusjoner om aktivitet etc blir for kort. Det er også flere kretser som sliter med å få nok tillitsvalgte, noe som også gjør det svært utfordrende å få til kjønnsbalanse.  
Gledelig at enkelte kretser bruker NOFs strategi aktivt i sitt arbeid.
- **TV-avtaler**  
IOF har inngått avtale med NRK om visning av VM og EM. Vi håper at den siste World cup-helgen også blir lagt til etter hvert.  
Det jobbes fortsatt med eventuell visning fra NM-uka.
- **Deltagelse på arrangement i vinter**  
Pr mars hadde vi dobbelt så mange starter som på samme tidspunkt i fjor. Noe av dette skyldes ny giv på innendørsorientering, men vi ser generelt svært god deltakelse på vinterens og vårens løp. Pr april er det fortsatt 80% økning sammenlignet med fjoråret. Tidlig snøsmelting og sen påske har hatt betydning for den positive utviklingen, men den er uansett er gledelig.
- **Dato for Kretsledermøte 2025 blir fredag 31. oktober.** Administrasjonen sjekker om det er ledig kapasitet på hotellet til å utvide KLM med ytterligere en dag, altså til lørdag 1. november.
- **Dato for Forbundsting 2026 er satt til 14-15 mars.**